
Viktor 

Němeček 
Něco o mě: 

 Na 17. listopadu bydlím 

druhým rokem a stejně 

dlouho studuji informatiku 

na MFF UK. 

Ve svém volném čase se věnuji organizování matematického 

korespondenčního semináře PraSe a též působím v několika 

skautských organizacích. 

Proč kandiduji: 

V minulém akademickém roce jsem byl spokojen s prací kolejní rady. 

Vzhledem k tomu, že většina jejích členů již znovu nekandiduje, 

rozhodl jsem se, že se chci sám začít aktivně podílet na chodu koleje. 

Kromě každodenní agendy mám také pár konkrétnějších bodů, 

kterým bych se chtěl věnovat. Mezi ně patří například: 

Pokračování v nátlaku na Dopravní podnik 
(takový evergreen) 

Lepší informovanost studentů ohledně dění na koleji  
ať už prostřednictvím nedávno vzniklé e-mailové konference nebo pomocí umisťování oznamů na smysluplnější místa než 

na dveře, se schovají za sloupek nebo za nějaký jiný na dveřích přilepený papír, kdykoli se dveře otevřou 

Odstraňování chyb v rezervačním systému 


